

The Planning and Development offices of the SERSC have appreciated the cooperation of those seeking planning and development services during the Covid 19 restrictions. In an effort to improve on our service delivery, and make it easier for you to apply for a permit, we have launched a new online tool which allows you to enter your preliminary development and/or building permit request online.

You can find this tool at

<https://www.nbse.ca/planning/permits/applications>

If there are issues that cannot be treated by our online services, as of Monday, June 15th our offices will be open to the public **by appointment only**. As we are respecting Provincial protocols on separation distances, our public entry areas of the offices we will be limited to 1 person at a time.

Moncton office: 506-382-5386

Beaubassin Office: 506-533-3637

Sackville Office: 506-364-4701

Riverview: 506-382-3574

Les bureaux d'Aménagement et de Développement de la CSRSE ont apprécié la coopération de ceux recherchant des services d'aménagement et de développement lors des restrictions due au Covid-19. Dans un effort d'améliorer notre prestation de service et de faciliter la demande de permis, nous avons lancé un nouvel outil en ligne qui vous permet d'inscrire votre développement préliminaire et/ou votre demande de permis de construction en ligne.

Vous pouvez trouver cet outil au

<https://www.nbse.ca/planning/fr/permits/applications>

S'il existe des problèmes qui ne peuvent pas être traités par nos services en ligne, dès le lundi 15 juin, nos bureaux seront ouverts au public **uniquement sur rendez-vous**. Alors que nous respectons les protocoles provinciaux sur les distances de séparation, nos zones d'accès public seront limitées à 1 personne à la fois.

Bureau de Moncton : 506-382-5386

Bureau de Beaubassin : 506-533-3637

Bureau de Sackville : 506-364-4701

Bureau de Riverview : 506-382-3574

